

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

24. März 1702

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

24. 8. Ps. LXXXIX. $\frac{3}{2}$. non video, quare hic
versus, preter punctationem passivam הָיָה non possit vestire. Dixisti. פָּאָרָא LXX loco dixi
haberi. Aeterna gratia ^{us} foetus edificabit,
et in illo Celo, stabilietur Fides. Hac
ratione constructionem novi Celi Ecclesiastici
aliquatenus concipere poterimus. In quo solo
Sol Iustitiae Splendorem suum meridi-
anum edat, atq. Radii vivificantibus ex-
hemitantur, terra hinc Humana Nature
calorem impetietur. secundum Ps. xix.
Non tantum uberiori convertere Reg-
um Dei ad infideles extendendo, sed et aby-
sum tenebrarum singulorum hominum altius
perseverando. Sequens, versus indicat, quod
Dixisti potius, quam dixi, legendum sit. Versus
8. indicat quod דָּוִד de Ecclesia intelli-
gendum sit, quoniam congregationi Sanctorum
fide sua admirandam gloriam Ecclesiae testan-
tiam mentio fit.

Vers. 10. De correctione impiorum explicari potest,
sicuti enim terra, a Sole fructificatur, ita
mare e contrario, fructu destituitur. Quia
in mari generantur, ex particulis terrestribus
generantur. In Ps. XLVI. quosq. tumultus
maris de tumultu impiorum explicandus videtur
 $\text{הוּמָהּ חִלְחִילֵי שִׁוְיוֹן}$. fera campi, videtur ratio
carnalis, qua dilaniat eos, qui extra Deum vagan-
tes, boni domus Dei si iustitia pascuntur et gaudent non
satiantur. sed pascua inania quaerunt.